

Documentation & Issuance Services, VTPD 5
Halil Yeniavci
halil.yeniavci@ubs.com

To / An:

Holders of issued Complex Products /
Inhaber der emittierten Komplexen Produkte

Notice: Entity changes / Entitätsänderungen

Substitution of the Calculation Agent, the Paying Agent, and, the Lead Manager / Dealer (if applicable)

With reference to Section 8 / 9 (*Notices*) of the Terms and Conditions of the Complex Products and in connection with the substitution of the Issuer as part of the legal merger of Credit Suisse AG with UBS AG, also known as the Parent Bank Merger ("PBM"), dated 31 May 2024, we inform you that the below new changes will apply to the "List of affected Products" in the Appendix and as per their "Effective Date" (amended from time to time):

(i) the **Calculation Agent** is changed from Credit Suisse International, One Cabot Square, London E14 4QJ, United Kingdom, to UBS AG, Bahnhofstrasse 45, 8001 Zurich, Switzerland and Aeschenvorstadt 1, 4051 Basel, Switzerland, acting through its London Branch, 5 Broadgate, London, EC2M 2QS, United Kingdom,

(ii) the **Paying Agent** is changed from UBS AG, Paradeplatz 8, 8001 Zurich, Switzerland, to UBS Switzerland AG, Bahnhofstrasse 45, 8001 Zurich, Switzerland, and

(iii) whenever applicable and as defined in the Appendix, change of the Lead Manager / Dealer.

Any reference to the Calculation Agent and the Paying Agent shall thenceforth be construed as a reference to the above mentioned substitutes (and whenever applicable, to the Lead Manager / Dealer as defined in the Appendix). Further information can be obtained from UBS AG, Bahnhofstrasse 45, 8001 Zurich, Switzerland.

All other conditions in accordance with the Terms and Conditions remain unchanged. This notice is provided for information purpose only and does not require any further action from your side.

The English language version of this notice shall be controlling and binding. The German language translation is provided for convenience only.

Ersetzung der Berechnungsstelle und der Zahlstelle bzw. der Lead Manager/Platzeur (sofern anwendbar)

Mit Bezug auf Ziffer 8 / 9 (*Mitteilungen*) der Emissionsbedingungen der Komplexen Produkte und in Zusammenhang mit der Ersetzung der Emittentin im Rahmen der rechtlichen Fusion der Credit Suisse AG mit der UBS AG, auch „Parent Bank Merger“ genannt („PBM“) vom 31. Mai 2024, informieren wir Sie darüber, dass die folgenden neuen Anpassungen für die „Liste der betroffenen Produkte“ im Appendix ab ihrem „Datum des Inkrafttretens“ (in der jeweils geltenden Fassung) gültig werden:

(i) die **Berechnungsstelle** von Credit Suisse International, One Cabot Square, London E14 4QJ, Vereinigtes Königreich, auf UBS AG, Bahnhofstrasse 45, 8001 Zürich, Schweiz und Aeschenvorstadt 1, 4051 Basel, Schweiz, handelnd durch ihre Zweigniederlassung London, 5 Broadgate, London, EC2M 2QS, Vereinigtes Königreich,

(ii) die **Zahlstelle** von UBS AG, Paradeplatz 8, 8001 Zürich, Schweiz, auf UBS Switzerland AG, Bahnhofstrasse 45, 8001 Zürich, Schweiz, und

(iii) sofern anwendbar und wie im Appendix definiert, Wechsel des Lead Managers/Platzeurs.

Etwaige Bezugnahmen auf die Berechnungsstelle und die Zahlstelle sind ab diesem Datum als Bezugnahmen auf die oben aufgeführten Nachfolger zu verstehen (und sofern anwendbar, der Lead Manager/Platzeur wie im Appendix definiert). Weitere Informationen sind erhältlich bei UBS AG, Bahnhofstrasse 45, 8001 Zürich, Schweiz.

Alle anderen Bestimmungen der Emissionsbedingungen bleiben unverändert. Diese Mitteilung dient lediglich Informationszwecken und bedarf keines Handelns Ihrerseits.

Die englischsprachige Fassung dieser Mitteilung ist massgeblich und verbindlich. Die deutsche Übersetzung dient lediglich Informationszwecken.

Yours sincerely / Freundliche Grüsse,

UBS AG



Halil Yeniavci
Executive Director



Gloria Abegg
Associate Director

Appendix

List of affected Products / Liste der betroffenen Produkte (amended from time to time / in der jeweils geltenden Fassung)

ISIN	Effective Date / Datum des Inkrafttretens	New Lead Manager / Dealer / Neuer Lead Manager / Platzeur
CH1186321829	11.07.2024	UBS AG, Zurich
CH0573157671	11.07.2024	UBS AG, Zurich
CH1186321837	11.07.2024	UBS AG, Zurich
CH1206397601	11.07.2024	UBS AG, Zurich
CH1283387293	23.07.2024	UBS AG, Zurich
CH1146981639	23.07.2024	UBS AG, Zurich
CH1179827006	23.07.2024	UBS AG, Zurich
CH1179827105	23.07.2024	UBS AG, Zurich
CH1193568347	23.07.2024	UBS AG, Zurich
CH1199361796	23.07.2024	UBS AG, Zurich